



---

<i>Chair</i>	Maas Hermes
<i>Present</i>	Maas Hermes, Melanie Kool, Kasper Mooijaart, Saar Schnieders, Robin van Straaten, Joanna Ñañez, Lola Fioole
<i>Absent</i>	
<i>Minutes secretary</i>	Liang Telkamp
<i>Guest</i>	Dave van Wijk, Bora Fidan

---

## 1. Opening

Chair Maas opens the meeting at 18:07.

## 2. Minutes & Action list

Dave wil dat er een stukje wordt veranderd.

*The minutes of the previous plenary meeting are not accepted.*

(PV 231003) Action Eloïse - Send a Datumprikker for the teambuilding activity.

Done

(PV 231003) Action Eloïse - Arrange the teambuilding activity.

(PV 231010) Action Kasper - Send a poll with the dates regarding the emergence response training.



(PV 231010) Action everyone - Fill out the poll.

(PV 231010) Action FPC - Figure out what is up with the broken vending machine.

Done

(PV 231010) Action ORC - Look into the profiles of the PD and program developer of SNE.

Done

PRO MEMORIE-01 Committee heads relay action points to absent members; in the absence of a committee head, the chairperson will do this.

PRO MEMORIE-02 Update action items in Trello once they are completed.

PRO MEMORIE-03 Saar - provide an update on the current status of UvaQ at FOC.

PRO MEMORIE-04 Make documents dyslexia-friendly.

### **3. Mail**

#### **In**

- Vacature SA
- Klimaat Museum
- Uitnodiging CSR CoBo 15 november
- FSR FGw steunt advies CSR
- Engelse versie WHW
- Uitnodiging FdR CoBo 8 november
- Benoemingen OD Logic en informatiekunde
- Begroting levering is vertraagd

#### **Out**



- Uitnodiging CoBo
- Offerteaanvraag voor truien / hoodies

#### **4. Announcements**

Chris is absent and authorizes Joanna.

Eloïse is absent and authorizes Melanie.

Maas deelt mee dat er een gast is (Bora Fidan) en dat een paar mensen ziek zijn.

Maas deelt mee dat de PV in het Nederlands is.

#### **5. Updates committees, task groups, DB, Studentassessor**

*DB*

Hi everyone,

Finally a DB update on time! First of all, we will have two guests at the PV tonight: a potential council assistant and the leader of the Strengthening Participation project (Versterken Medezeggenschap), who wants to talk to us about how we think participation at the UvA can be improved. Furthermore, we were very happy with hoe the BO went, which we briefly evaluated! The next IO will be November 6th, so it's time to start thinking about what you want to address there. We also talked about the protests against housing prices and rent on student loans, both of which we will discuss tonight also. When the lawsuit against Ome DUO (by Legal Advice Wanted) is officially submitted, we will discuss this too. Lastly, as a result of the Technical Chairing training that Maas and Eloïse followed, we have



made some changes to the PV agenda, like putting a break on there and giving each point more time to prevent running overtime.

See you all tonight!

Kind regards / Met vriendelijke groet,

Kasper Mooijaart

---

*CSR*

Saar was ziek en weet niet wat er gaande is bij de CSR. Ze heeft tot 3 november vakantie van de CSR. Als er vragen zijn, dan kan Saar die doorsturen.

---

*FPC*

Good morning everyone,

Today (Tuesday 5th) NSA will be having a committee market from 5 till 6 in the Brainwave. It would be nice if at least 5 people would be available, so we can switch places during that hour, I hope to hear from you if you could make it ;)

In upcoming weeks we also will be presenting the game night and we also have a PV piece coming for Paarse Vrijdag/ Spirit Day. We will announce it when we get the mail with the funding information. We also discussed some options to make psychologists (mental health resources) more reachable for internationals at Science Park and some alternatives for a rainbow crossway (cause gayrights ✨ 🌈). To us the best options were banners, stairs and screens. Finally we talked about the possibility of other (small) study associations storing their archives in our meeting room (I will ask this again during the PV). This was it for now!



PS: send your outfit check for the CoBo tonight I need some inspiration  
<3

Groetjes,  
Joanna

---

*ORC*

Dear FSR (Forever Spontaneous Roseate-spoonbills),

For this sick PV I will keep the ORC update short. Last meeting we were preparing for the BO and our next meeting is Thursday so no real updates. EXCEPT LOVE!!!!!!

Liefs,  
Lola

---

*Studentassessor*

Dave's naam stond fout in de mail over een nieuwe SA.

---

## **6. Setting agenda**

1. Opening
2. Minutes and action list
3. Mail in/out
4. Announcements
5. Updates committees, task groups, DB en SA
6. Setting agenda

7. CSR Unsolicited Advice
8. Student Loan Interest
9. Housing Protest
10. FSR trip [CONFIDENTIAL]
11. A.o.b.
12. Evaluation pieces
13. Evaluation PV
14. Asking round
15. Action list
16. Pieces next agenda
17. Closing

*The agenda is set.*

## **7. Visit from Project leader strengthening participation**

Bora introduceert zichzelf. In mei is hij langs geweest bij de studentenraden. Twee jaar geleden is er namens het ministerie van Onderwijs onderzoek gedaan naar de stand van medezeggenschap. Medezeggenschap voert wel de verplichte taken uit, maar er is een lage opkomst bij verkiezingen en dat het lastig is om mensen voor de raad te vinden. De positie van OC's is ook heel vaag en is pas formeel sinds 2017. Het ministerie heeft elke universiteit geld gegeven voor het versterken van de medezeggenschap. Bora is coördinator hiervan binnen de UvA. Hij is aangenomen door de CSR en de COR. Hij heeft ook een positie binnen academische zaken.

Robin vraagt of hij vertrouwelijke stukken mag meekrijgen.



Bora antwoordt nee en dat hij ook geen inhoudelijke dingen behandelt, maar puur voor de processen.

Bora zegt dat er een aantal stappen zijn gemaakt. Met de CSR tijdens de intreeweek is er een flyer in de goodiebags gestopt. Er zijn ook veel enquêtes die worden rondgestuurd voor meer informatie. Hij zegt dat meer input fijn is.

Joanna zegt dat Chris een vraag had over hoe het geld besteed gaat worden.

Bora wordt betaald door het projectgeld. Raden willen serieuzer worden genomen en beter bij de communicatiekanalen kunnen. Het geld is ook gebruikt voor de flyers van de intreeweek. De CSR en COR kijken mee hoe het geld wordt uitgegeven.

Lola zegt dat als je vooral met de CSR werkt, hoe krijg je dan contact met de OC's.

Bora zegt dat hij met alle beleidsmedewerkers heeft gesproken en dat hij betrokken bij dit project. Er zijn 92 OC's. Hij heeft een mailinglijst met alle OC's.

Lola zegt dat 1 november een overleg met de OC's van Science Park is gepland. En vraagt of Bora daar bij wil zijn.

Bora zegt dat hij niet zeker weet of hij daar bij is, maar zegt dat alle input welkom is, dus mail hem vooral.



\*Actie Kasper: Nodig Bora uit voor het FOC.

\*Actie FSR: Vul enquête van Bora in over versterking medezeggenschap.

Bora had ook een eerste versie van een aanbeveling gestuurd.

Kasper zegt dat de vorige raad daar niet actief mee bezig was, maar als hij feedback wil kunnen ze het bespreken.

Bora zegt dat de aanbeveling 1 augustus is ingestemd en dat dat met de CvB wordt besproken. Door de CvB wordt hij langs alle decanen gestuurd om over de versterking van de medezeggenschap te praten. Hij vraagt wat de FSR wil meegeven in het gesprek met de decaan.

Kasper antwoordt dat hij studentleden in de OC's wil ondersteunen. Studentleden worden heel beperkt ingewerkt en weten niet goed wat hun positie is. Een ander punt is dat er een paar processen zijn zoals OER proces, kadernota, etc. en daar wordt de FSR niet in ondersteund. Hij wil structurele ondersteuning daarvoor.

Bora vraagt met wie de FSR in gesprek gaat voor de ondersteuning.

Kasper antwoordt Chris Marcelis en Josje Bijhouwer. Voor het OER proces Marlies van Doeven.

Saar denkt dat het op de FNWI wel goed gaat. Kees van Wensen is een fijn contactpersoon en stuurt ons door naar de juiste personen. Dat mist ze bij de CSR.





Bora zegt dat bij de FGW het inwerken erg summier is. Een medezeggenschapscoördinator zou ook fijn zijn. Hij wil vragen of daar fte voor vrij kan worden gemaakt.

Kasper zou dat heel fijn vinden. Hij zegt dat er een redelijk systeem is voor het inwerken van de nieuwe raad.

Lola hoorde dat er iemand bezig was met het wisselen van de raad te verschuiven naar december/januari in plaats van september. Ze denkt dat het van de ASVA of LSVb was.

Bora zegt dat er een modernisering aankomt van het stemmen.

Kasper zegt dat het wisselen in december/januari goed is, maar erg onhandig voor het OER proces.

Bora wil mededelen dat de universiteit medezeggenschap wel serieus neemt. Hij vraagt of de FSR scherp wil zijn op mailtjes van hem.

Robin zegt dat iemand van een andere studentenraad wil dat er een Canvas pagina voor de raad komt.

Bora zegt dat de FEB student engagement team heeft. ACTA mag direct studenten mailen.



Kasper zegt dat ze maar twee mails mogen sturen per jaar. Iemand die bij de studentenraad wil, heeft de communicatie gemist over de werving van leden.

Bora vraagt of een raadsassistent stemrecht mag hebben.

Kasper antwoordt dat het niet mag.

Robin zegt dat studentenraden meer communicatie met studenten willen en de middelen daarvoor.

Melanie zegt dat ze bij academische vaardigheden dingen moest doen. Misschien kunnen studenten een actie krijgen om iets bij de FSR te doen.

Bora is in gesprek met Bureau Communicatie en wil ook in gesprek met communicatiemedewerkers van de faculteit. Hij is voornamelijk in gesprek met de CSR en de COR. Hij vraagt om alle input door te sturen.

Kasper vraagt of hij de punten op de mail moet zetten.

\*Actie Kasper - Stuur de belangrijke punten omtrent versterking medezeggenschap naar Bora Fidan.

## **8. CSR Unsolicited Advice**

### **1. Is the piece unclear?**

### **2. Are there voting proposals missing?**

### **3. Are the voting proposals correct?**

### **4. Are there pros/cons missing?**

Saar wist niet goed wat ze daar wilde opschrijven.



Kasper zegt dat het progressief en activistisch is.

Lola zegt dat het belangrijk is om te ondersteunen als FNWI, aangezien het vooral hier gebeurt.

Robin zegt dat het een pro is als wij een actievere rol hierin spelen.

Saar vindt het wel een veeleisend advies.

Kasper zegt dat het onderzoek bij scheikunde wel heel erg zou verstoren en vertraging veroorzaakt. En Shell zou veel minder geïnteresseerd zijn. Hij maakt zich daarover zorgen.

Maas zegt dat het buiten zijn bereik is, aangezien hij niet veel te maken heeft met onderzoek.

## **5. Are the pros/cons correct?**

### **6. Discussion item**

#### **a. What do we think of the definition of greenwashing as proposed by the CSR?**

Kasper vindt het fijn dat ze onderscheid hebben gemaakt.

#### **b. What do we think of the demands on the functioning of the Advisory Committee?**

Melanie vindt het een probleem dat een deel van een comité moet worden ingevuld met iemand van de COR of de CSR. Ze ziet liever alleen experts in zo'n commissie.



Kasper vindt het belangrijk om te weten wat er gebeurt, maar vindt niet dat een CSR lid daar plaats zou moeten nemen.

Robin zegt dat het vorige week hier ook over ging, maar dat ze het democratisch willen houden.

Lola vindt het goed dat er meerdere perspectieven in een commissie komen.

Melanie vraagt of het een medezeggenschapsorgaan is.

Saar antwoordt nee, maar dat ze wel de commissie dezelfde rechten wil geven.

Kasper zegt dat het een probleem wordt om het bindend te krijgen en hij vindt het belangrijk om vast te leggen hoe zo'n commissie zou functioneren.

Dave vraagt waarom ze niet een profielschets kunnen maken, dan hebben ze wel iets van zeggenschap over de commissie.

Saar zegt dat de rechten van de commissie dat de CvB in dezelfde lijn zit. Ze zegt dat dit ook niet het knelpunt is.

Melanie zegt dat ze de vertegenwoordiging wel belangrijk vindt. Maar ze wil het advies bijna niet ondersteunen, omdat ze experts in de commissie wil.

Saar begrijpt Melanie. Ze vindt het advies te veeleisend.

Dave vraagt aan Saar waar de knelpunten liggen.

Saar is het vergeten.

Dave vindt het heel veel om ook guest lectures door een commissie te laten beoordelen.

Robin zegt dat hij ervan uitgaat dat ze een ongevraagd advies uitbrengen. Hij vraagt of we op het stemvoorstel onder voorwaarden kunnen instemmen.

Melanie zegt dat het wel kan, maar dat het voor dit geval heel lastig is..

Kasper zegt dat er sowieso een brief moet komen naar de CSR met al hun punten.

Lola zegt dat de technische aspecten van de commissie nog in ontwikkeling zijn. Ze vindt het belangrijk om zo snel mogelijk input te geven aan de CSR over de commissie.

### **c. What do we think of the demands on the transparency measures?**

Kasper vraagt of de liveblog meer in de vorm van updates over een paar fases is. Dan is hij voor. Per overleg de notulen publiceren vindt hij overdreven.

Melanie vindt het een nadeel dat het dan heel veel informatie wordt.



#### **d. What do we think of the demands regarding dual-use?**

Kasper vindt het vaag. Hij vindt de intentie achter de dual-use belangrijker.

Robin zegt dat ze het er vorige keer over hadden.

#### **7. Voting**

**Voting proposal 1:** The FSR FNWI 23/24 supports the unsolicited advice on third party collaborations and therefore decides to sign the advice.

In favor: 7                  Against: 1                  Blank: 0                  Withhold: 1

*Voting proposal 1 has been accepted.*

\*Actie DB - Let the CSR know our stance regarding the advice.

Robin zegt dat de kritiekpunten wel duidelijk moeten zijn.

#### **9. Student Loan Interest**

##### **1. Is the piece unclear?**

##### **2. Is there information missing?**

##### **3. Is the information incorrect?**

##### **4. Are the voting proposals incorrect?**

Kasper zegt dat er wel een stemvoorstel is om het op de social media te plaatsen, maar hij wil ook een stemvoorstel of de FSR informatie wil delen.

Melanie zegt dat het onder stemvoorstel 4 valt.

##### **5. Are there voting proposals missing?**

##### **6. Discussion moment**

### **a. Are there questions about the change of law in 2015?**

Melanie zegt dat je niet meer terugbetaalt dan 4%

Saar zegt dat het wordt kwijtgescholden als je het in 35 jaar niet kan afbetalen.

Joanna zegt namens Chris dat er een simpel stemvoorstel mist dat de FSR het protest steunt.

Saar zegt dat de CSR donderdag hierover stemt.

### **b. Are there questions about the statistical outcome?**

Kasper zegt dat met de huidige renteverhoging en je kiest voor 35 jaar aflossen, dan ben je altijd rente aan het afbetalen en niet de studieschuld.

Melanie zegt dat als je een lening van 17.000 hebt dan komt er 10.000 aan rente bij.

### **c. Are there questions about the aftermath?**

Kasper vindt het grappig dat DUO verrast is over de reacties over de renteverhoging.

### **d. Is it clear what is expected from the council regarding the voting proposals?**

Robin heeft een vraag over stemvoorstel 1. Hij vraagt waarom pechgeneratie geen goede term is.

Melanie antwoordt dat verschillende mensen zeggen het is jammer, maar ze moeten ermee omgaan. Melanie zegt dat het geen pech is maar slecht beleid.



Maas vraagt of we dan het woord 'pechgeneratie' dan niet gebruiken.

Kasper denkt dat we de term wel kunnen gebruiken, maar dat we dan wel zeggen dat het slecht beleid is en geen pech.

Dave zegt dat we de term dan gewoon niet kunnen gebruiken.

Saar zegt 'studenten onder het leenstelsel'.

Er is discussie over stemvoorstel 2.

Robin vindt over stemvoorstel 2 wel 'poor governing', maar niet per se door de signalen van studenten.

Een paar raadsleden kunnen protesteren in Den Haag.

## 7. Voting

**Voting proposal 1:** The FSR FNWI 23/24 disregards the term "pechgeneratie" to describe the students who were a part of the loan system from 2015 to 2023, as the effect on them should be moved to the responsibility of the government.

In favor: 7                  Against: 0                  Blank: 1                  Withhold: 1

*Voting proposal 1 has been accepted.*

**Voting proposal 2:** The FSR FNWI 23/24 considers, to the best of their knowledge, the loan system that was in effect between 2015 and 2023, to be poor governing by ignoring signals from students and providing misinformation.





In favor: 8                  Against: 0                  Blank: 0                  Withhold: 1

*Voting proposal 2 has been accepted.*

**Voting proposal 3:** The FSR FNWI 23/24 would like to take part or send some representation of the council to the interest protest on October 25th in The Hague.

In favor: 6                  Against: 0                  Blank: 0                  Withhold: 3

*Voting proposal 3 has been accepted.*

**Voting proposal 4:** The FSR FNWI 23/24 would like to promote the protest to their constituency by contacting study associations and by using social media.

In favor: 8                  Against: 0                  Blank: 0                  Withhold: 1

*Voting proposal 4 has been accepted.*

**Voting proposal 5:** The FSR FNWI 23/24 would like to show official support for the protest by sharing their stance with the CSR and LSVB.

In favor: 8                  Against: 0                  Blank: 0                  Withhold: 1

*Voting proposal 5 has been accepted.*

*\*Action FPC - Talk to study associations*

*\* Action FPC - inform constituency.*

\* *Action DB - Inform the CSR and LSVb about the stance regarding the student loan interest.*

*The meeting is adjourned at 19:28.*

*The meeting is reopened at 19:38.*

## **10. Housing Protest**

### **1. Is the piece unclear?**

Kasper wil graag aan de hand van vorig stuk puntje 4 en 5 verplaatsen na de discussie.

### **2. Is the information correct?**

### **3. Is there any information missing?**

Melanie vraagt of het mogelijk is om goedkopere huizen te bouwen of komt er subsidie op.

Kasper ging ervan uit dat huizen worden verkocht voor winst en niet voor breakeven.

Robin zegt dat Wenen daar een goed systeem voor heeft.

Melanie zegt dat dit ook over koophuizen gaat. En dat nieuwbouwhuizen voor gemiddeld 4 ton weggaan. Ze zouden de prijzen moeten verlagen met 60.000 euro.

Robin heeft een opmerking opgeschreven en leest het voor: *private investors/landlords are profit driven. Their profits increase at a greater rate than inflation is increasing. Meaning that renters overtime will have to pay more and more (at a bigger rate than inflation) for the same quality. Expecting renters to keep paying more is unreasonable, because this puts*

*an expectation on the renters to have upward mobility (move up the ladder salary wise), which is an unreasonable expectation, especially for big scale renting*

Melanie zegt dat er de kapitaalmarkt en de overheid is. Ze zegt dat gemeenten niet op kunnen tegen de kapitaalmarkt. Gemeenten hebben niet het geld om grond te kopen.

Joanna vraagt of door de toename van de rente dat je niet meer huurtoeslag krijgt. Huurtoeslag boven de 18 is maximaal 430 euro, maar die grens is niet omhoog gegaan, maar de huur wel.

Melanie zegt dat het dan de vrije sector is.

Kasper had gelezen in het nieuws dat verhuurders een rechtszaak tegen de staat beginnen omdat ze hun huur niet willen verlagen.

Saar wil dat haar huurbaas stikt in zijn eigen gal.

#### **4. Are there pros/cons missing?**

Saar vindt bij stemvoorstel 1 dat het een voordeel en nadeel is.

Maas zegt dat je kan neerzetten dat het meer werk is.

#### **5. Are the pros/cons correct?**

#### **6. discussion moment**

##### **a. Do we agree with the demands?**

Kasper denkt dat het allemaal redelijke eisen zijn. Hij vindt zelfs dat de rente mag worden verlaagd.



Melanie vindt bij 3 dat het probleem niet wordt opgelost.

Lola zegt dat de wet eerst goed was voor krakers en iedereen. Toen hebben ze die aangepast, waardoor het nu verboden is. Ze vindt het ook Amsterdamse cultuur die is kapot gemaakt.

Saar vindt dat in sommige situaties kraken wel toegestaan is.

Lola zegt dat kraken vroeger legaal was als de eigenaar het niet doorhad.

**b. How are we feeling about taking political stands that are more national instead of directly related to the UvA?**

Robin vindt het prima, hij zegt dat het ook over studentenhuizen gaat.

Melanie vindt het ook goed. Ze zegt ook dat internationals het moeilijk hebben met het vinden van huizen.

Kasper vindt het ook prima en dat het ook geen controversiële statements zijn.

Robin vindt dat we een voorbeeld kunnen nemen aan ASVA.

Maas vindt het goed, maar is ook van mening dat er andere organen zijn voor meer algemene statements.

Saar is het daar mee eens.

**c. Are there more ways for what we can do to support this protest?**

**7. Are there voting proposals missing?**



## 8. Are the voting proposals correct?

Kasper denkt dat stemvoorstel 2 ook gaat over informeren van studenten.

Robin wil stemvoorstellen 4 en 5 combineren.

Dave wil stemvoorstellen 2, 3 en 4 combineren.

Melanie wil 2 en 3 combineren en 4 & 5.

Kasper wil 2 en 3 combineren, maar 4 en 5 niet.

## 9. Voting

**Voting proposal 1:** The FSR FNWI 23/24 supports the Housing Protest on October 28th.

In favor: 9          Against: 0          Blank: 0          Withhold: 0

*Voting proposal 1 has been accepted.*

**Voting proposal 2:** The FSR FNWI 23/24 is going to promote the protest on our socials.

In favor: 8          Against: 0          Blank: 0          Withhold: 1

*Voting proposal 2 has been accepted.*

**Voting proposal 3:** The FSR FNWI 23/24 is going to put up posters.

In favor: 7          Against: 2          Blank: 0          Withhold: 0

*Voting proposal 3 has been accepted.*



**Voting proposal 4:** The FSR FNWI 23/24 is going to ask the student associations to promote the protest.

In favor: 6                  Against: 0                  Blank: 1                  Withhold: 2

*Voting proposal 4 has been accepted.*

**Voting proposal 5:** The FSR FNWI 23/24 is going to organize a travel-together event.

In favor: 6                  Against: 0                  Blank: 0                  Withhold: 3

*Voting proposal 5 has been accepted.*

\*Action FPC - Promote the housing protest.

## **11. FSR trip [CONFIDENTIAL]**

## **12. A.o.b.**

### **Colloquiumpunten actie FSR**

Melanie vraagt wie in de bachelor academische vaardigheden heeft gehad waarbij je (colloquium)punten moest verzamelen.

Saar moest colloquiumpunten halen.

Joanna heeft proefpersoonpunten.

Dave moet 7 punten per jaar halen bij lezingen.



Kasper had academic skills en hij moest vinkjes halen. In het derde jaar moest hij naar vier oriëntatie evenementen.

Robin zegt dat dit misschien iets voor het FOC is.

Melanie gaat een dossier aanmaken.

### **Schilderen**

Saar vindt het leuk om spandoeken te maken voor de protesten.

Robin wil een FSR vlag en heeft tentamenweek.

Kasper stelt voor om het voor of na de PV te doen.

\*Action Saar - Create a lettuce meet for painting.

### **CoBo**

Lola vraagt of ze vrienden mag uitnodigen. Dat mag. Ze wil ook dat haar vriend Teun komt.

### **Knakworsten**

Dave vindt knakworsten heel lekker. Hij wil tijdens een PV of erna knakworsten eten. Hij ziet dit als een bonding activiteit.

Maas vindt het goed.

### **13. Evaluation pieces**

Robin vond het stuk van Melanie goed.



Kasper is het eens met Robin, maar vindt het handig om rekening te houden met stemvoorstellen.

Melanie zegt dat ze een kamerstuk heeft gelezen.

Dave zegt dat er altijd heel veel stemvoorstellen zijn, maar dat ze dan alsnog moeten worden aangepast.

Kasper vindt veel stemvoorstellen fijn dat je dan delen kan instemmen.

#### **14. Evaluation PV**

Kasper vond het lang en gezellig.

Robin is gestresst voor tentamenweek.

Lola vond het fijn dat pauze in de agenda stond.

#### **15. Asking round**

Melanie zegt dat de muis nog leeft en haar wakker houdt.

Robin vraagt om alle declaraties.

Melanie vraagt of iedereen alles kan invullen van datumprinters.

Saar zegt dat ze na deze week twee weken aan haar scriptie bezig is, en ze weet niet zeker of ze bij PV's aanwezig is.

Joanna zegt dat de FPC in plaats van een kandi tour een gamenight wil organiseren.





Maas vindt het een beetje gek om alle regeltjes en tradities van de studieverenigingen te volgen en is het eens met game night.

Joanna vraagt of het mogelijk is om de andere kamer voor studieverenigingen beschikbaar te stellen.

Melanie zegt dat ze lecture rooms waarschijnlijk niet opgeven.

Kasper zegt dat de vergaderkamer wel wordt gedeeld met studieverenigingen.

## **16. Action list**

(PV 231003) Action Eloïse - Arrange the teambuilding activity.

(PV 231010) Action Kasper - Send a poll with the dates regarding the emergence response training.

(PV 231010) Action everyone - Fill out the poll.

(PV 231017) Action Kasper - Invite Bora to the FOC.

(PV 231017) Action FSR - Fill in Bora's survey about the strengthening of the participation council.

(PV 231017) Action Kasper - Send the important notes about strengthening the participation council to Bora Fidan.

(PV 231017) Action DB - Let the CSR know our stance regarding the advice.

(PV 231017) Action FPC - Talk to study associations about the promotion of the protest of the student loan interests.

(PV 231017) Action FPC - Promote the housing protest.

(PV 231017) Action everyone - Fill in the Datumprikker for the FSR trip.

(PV 231017) Action everyone - Look for houses for the FSR trip.

(PV 231017) Action Saar - Create a Lettucemeet for painting.



**17. Pieces next agenda**

**18. Closing**

Maas sluit de vergadering om 20:28.